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Styrelsen för Roxnäs samfällighetsförening avlämnar härmed sin verksamhetsberättelse för 
2023.

Under året har styrelsen haft 7st protokollförda möte.

Under året har vi fokuserat på det administrativa inom samfällighetsföreningen. Vi har lagt 
över ekonomiredovisningen i Visma eEkonomi, dvs den finns nu i molnet. Vi har nu 
möjlighet att både ta emot och skicka fakturor elektroniskt. Till exempel skickades 75 
procent av medlemsfakturorna direkt till Kivra, istället för att som tidigare år delas ut som 
pappersfakturor. Vi har även stämt av alla register och andelstal.

Eskilstuna Energi och Miljö har grävt i kanterna av våra vägar och tyvärr, som vanligt, är de 
dåliga på att återställa efter sig. Vi har kämpat och kommer fortsätta att kämpa för att de 
ska göra rätt för sig. 

Andra aktiviteter är
⦁ Under våren sopades vägarna.
⦁ Vägarna har plogats och grusats vid behov.
⦁ Farthinder har placerats ut.
⦁ Snökäppar har sats ut och tagits in.
⦁ Buskar och träd som har hängt över vägarna har klippts eller tagits bort.
⦁ Det har under året utförts underhåll vid behov. Bl.a. har hål lagats i vägarna.
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